
Bomen bij de Bekkerie

We hebben met Rendiz contact gehad over de kap van de bomen
bij de Bekkerie.

De twee bomen op het terras waren schijnbaar ziek en zijn
daarom verwijderd.

Daarover heeft Rendiz contact gehad met de Gemeente.
Aangezien  ze  op  particuliere  grond  stonden  en  ze  geen
beschermde  status  hadden  kon  de  gemeente  de  kap  niet
voorkomen.
We zullen nog in nader overleg gaan met de Bekkerie over de
consequenties voor het dorpsgezicht en de mogelijkheden tot
een herplanting bespreken.
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